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Zápis z jednání krajské rady dne 1. 6. 2020  

místo konání: online            čas konání: 18:00–20:00 

přítomni podle prezenční listiny – členové krajské rady (s právem hlasovat): 

Petr Brabec – Juan (místopředseda), Vít Henych – Bobr (místopředseda), Jakub Schejbal – Kiki (volený člen), Martin 

Hrouza (volený člen), Jan Petera – Slimák (Praha 2), František Topinka (Praha 3), Radim Bureš (Praha 4), Zbyněk 

Kocman (Praha 5), Ondřej Buršík – Fido (Praha 8), Katka Dittmayerová – Ferda (Praha 9), Jakub Hladík – Arny (Praha 

10), Ondřej Přerovský – Lazebník (KD) 

hosté: David Černý, Jakub Dienstbier – Doktor, Michal Janata – Kalich, Kateřina Hrdličková – Matýsek, Bartoloměj Sviták 

– Krtek 

omluveni: Dagmar Brabcová – Dáša  

program: schválen dle zaslaného návrhu 

předsedající: Petr Brabec – Juan         zapisující: Anežka Marková 

termín příští rady: 7. 9. 2020 
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Úkoly: 

Žádné úkoly nejsou. 

1. Připomínky k zápisu, úkoly  

Připomínky k zápisu nejsou. 

2. Národní Jamboree 

Obrátil se na nás potenciální zájemce (Jaro z Prahy 10 a nějací další roveři) o organizaci lokálního jamboree. Ptal se, zda 

už není někdo, kdo by to organizoval a zda má připravit projekt. Z diskuse vyplynulo, že o nikom jiném, kdo by chtěl 
pořádat lokální jamboree v Praze nevíme a že souhlasíme s představením projektu. Slimáka zajímalo, co budou po kraji 
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chtít, Bobr na to odpověděl, že z dosavadní komunikace má pocit, že pouze pořadatelství. Termín akce zatím zmíněn 

nebyl. Vyčkáme do září na představení projektu. 

3. Půjčka pro TDC 

David je členem rady TDC, což je kontrolní orgán a na podzim je rozjeto hodně projektů. TDC je centrální komunikační 
orgán ústředí, jejich projekty jsou například vytvoření nové křižovatky, tisk publikací na vánoční trh. Ukázalo se, že 
během podzimu budou potřebovat nějaké peníze (3-4 mil.). V lednu a únoru přijdou provize ze skautské energie. Tedy 
by potřebovali zhruba na půl roku pokrýt cashflow. Davida napadlo, jestli by Praha za nějakých podmínek byla ochotna 
půjčit 1-1,5 mil. někdy do ledna nebo do února, mohlo by to být přínosné pro obě strany.  

Z diskuse vyplynulo, že není nikdo, kdo by zásadně nesouhlasil, už proto, že TDC je bezpečné, a pokud bychom náhle 
potřebovali peníze, mohou si kdykoli půjčit od komerčních subjektů a zaplatit dříve.  VT se tedy může zabývat jednáním 
o podmínkách a pak radě předloží návrh smlouvy k hlasování. 

4. Možnost využití pozemků na Zmrzlíku 

Starosta Řeporyjí nabízí Junáku pozemek k využití https://en.mapy.cz/s/bulonamaga. Okolo je zástavba, a nabízí to pro 
táboření. Na stavbu základny to prý vhodné není. Je to vhodné například na postavení stanů na den na 
nějakou akci. Kdyby o to někdo projevil zájem, dá se se starostou jednat dál, patrně by se jednalo o zápůjčku 
nejspíše zdarma. 

5. Granty MHMP a dotace MŠMT 

Ke grantům Dáša posílala informace mailem, už jsou i na webu. Z MHMP je zatím nemáme schválené, nemáme ani 
podepsanou smlouvu. Některé projekty byly vyřazeny kvůli nedodržení základních pravidel. 

Tábory je potřeba nahlásit přes .zfo formulář, pokud tábory nebudou takto nahlášené, peníze nebudou. 

Martin bude o grantech dál jednat s Čutou. 

Slimák pronesl několik připomínek: Je matoucí, aby ve skautISu byla záložka na hlášení táborů, a prosí, aby se ta záložka 
zrušila, nebo aby tam byl proklik na ten formulář .zfo. Hodilo by se poslat informace do pražské konference, aby to bylo 
všem úplně jasné. Je potřeba vědět, jak se to bude lišit od minule ty granty, co má Praha za záměr, jak se to bude 
zpracovávat. Zpracovávání se ještě bude řešit s magistrátem, podmínky k proplácení budou stejné jako v minulých 
letech. Zatím toho moc nevíme a nemá smysl něco slibovat, podotkl Juan Ví se něco o MTZ? Počítají s podporou.  

Slimák řekl je třeba, aby Praha, až se něco bude vědět zpracovala nějaký základní pokyn, jak to zpracovávat. 

Radim poprosil, aby prioritu mělo zjištění, jak to bude s posíláním peněz. Martin pravil, že je pravděpodobné, že peníze 
se budou posílat až zpětně. 

Praha peníze svoje má, ale nemůže posílat peníze dřív, než je dostane, pokud by někdo nutně potřeboval peníze mít, 
Praha je ochotná pomoct, ale jen tam, kde to bude zoufalé. 

 

Provozní dotace MŠMT  

Dostali jsme základ dotace, ještě jsme to neposílali na okresy, Martin k tomu posílal tabulku – zálohu pošle ve středu 
(3. 6.), zbytek v září.  

6. Výjimky z ústředí 

Od ústředí přišel přehled výjimek pro pražská střediska. Tato tabulka je ve složce na disku. Je jich docela dost. Jsou to 

výjimky, které ta střediska mají, a od kdy to mají. Něco je jeden, dva roky, nebo mají rozumná zdůvodnění. Na příští radě 

https://meet.google.com/linkredirect?authuser=0&dest=https%3A%2F%2Fen.mapy.cz%2Fs%2Fbulonamaga


Junák – český skaut, kraj Praha, z. s. 

Zápis z jednání krajské rady dne 1. 6. 2020 

3/4 

se podívejme na střediska, kde jsou výjimky problémové, bylo by dobré, kdyby k tomu přišla nějaká informace 

i z problémové jednotky. 

7. Jmenování hospodářského zpravodaje 

K datu 19.05.2020, předsedkyně odvolává Davida Černého z pozice hospodářského zpravodaje a jmenuje Martina 
Hrouzu na pozici hospodářského zpravodaje.  

Doktor – sice je možné přijímat usnesení i online, ale ve vyhlášce kraje je pouze elektronické hlasování. Je potřeba aby 
rada schvalovala usnesení formou elektronického hlasování. 

 

Usnesení 2020-24: 

El. hl.: Krajská rada schvaluje jmenování Martina Hrouzy hospodářským zpravodajem Kraje Praha. 

Návrh byl přijat. Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

 

8. Kolečko okresů a KD 

KD – Plánované 6. Národní oldskautské jamboree se letos (5. – 7. června) neuskuteční! Termín se přesouvá na příští 
rok. Pod patronací 48. klubu oldskautů Jestřábi proběhla charitativní „aukce“ 2 orig. obrazů malířů J. Filípka a K. Zemana 
s portréty Jaroslava Foglara: Výtěžek je určen pro Pomocné tlapky (výcviková základna asistenčních psů pro zdravotně 
hendikepované klienty). 

Praha 3 - Většina oddílů vodních skautů posunula tábory až na srpen. Praha 3 si dnes připomíná a oslavuje 60 let GUMY, 
dlouholetého vedoucího 4. přístavu vodních skautů, dnes to oslavuje na Křížku. Oslava 4. PVS je odložena na podzim. 
Lidé v oddílech obnovili činnost venku. Chystají sběr zkušeností oddílových vedoucích s programem v online režimu 
a myslí, že by bylo vhodné udělat podobný sběr na úrovni PRJ. Málo se zapojili do pomoci, i když byla nabízena. Asi 2/3 
oddílů činnost obnovili venku. Nyní chystají tábory. 

P10 – Řeší koronu, a jak budou tábory, nic významného. 

P9 – Ještě se nesešli, komunikují se středisky, většina středisek neobnovila svojí činnost, zapojili se hodně do pomoci. 

P8 – Střediska začínají činnost pomalu obnovovat, měli nějakou online radu, minulý týden se podařilo od MČ zajistit 
dezinfekci na tábory. 

P6 – Posunuli celookresní akce, některá střediska činnost obnovují. 

P5 – Asi polovina už funguje normálně, minulý týden měli v parku okresní radu, skauti ze Zbraslavi je zapojili do 
distribuce štítů, tábory se chystají, čekají na detailní výklad. 

P4 – Zvládají dobře, zapojili se hodně do dobrovolnické činnosti, hodně jim poděkoval starosta a slíbil akci za odměnu, 
příští týden se sejdou osobně, některá střediska kvůli vysokoškolským vedoucím posouvají tábory na srpen. Budou 
Šikovné ruce, zbývá posledních pár míst, budou v Roztokách https://rucesikovne.webnode.cz/ 

P2 – Činnost byla různá, Slimák neví, kolik oddílů obnovilo činnost naživo, teď se sbírají hlášenky, Trignis naštěstí skončil 
týden před nouzovým stavem. 

https://meet.google.com/linkredirect?authuser=0&dest=https%3A%2F%2Frucesikovne.webnode.cz%2F


Junák – český skaut, kraj Praha, z. s. 

Zápis z jednání krajské rady dne 1. 6. 2020 

4/4 

 

9. Různé 

 

Přemýšlel někdo o vyšším zpřístupnění vzdělávání? Na PLŠík se posouvalo přihlašování kvůli viru. Praha 4 – Ventus 
funguje, na podzim se spustí další ročník, navýšili počet účastníků jako reakci na výzvu ústředí. Podporu od Prahy 

nepotřebují. 

Mrzí nás, že nevyšlo grilování, doufáme, že bychom ho udělali v září na domluveném místě na Proseku, snad to vyjde.  

Praha 10 měla rozjetý rádcák, druhý víkend se zrušil, přemýšlí, že udělají druhý víkend v září, nevědí, zda akci uzavřít už 

teď nebo počkat. Už přicházely dotazy, s uzavřením je možné počkat do září.  

 

Zapsala: Anežka Marková            Schválil: Petr Brabec 


